



## 便携式音箱

### 使用说明书



感谢您购买本公司产品，您在使用之前请仔细阅读本产品说明手册，我司对因使用不当造成的人身伤害或产品损坏不承担任何责任。

#### 一. 蓝牙模式

1. 蓝牙版本: Bluetooth 4.2, 支持ios, 安卓等设备。
2. 长按开机按键, 本机进入蓝牙模式, 音箱会发出蓝牙的提示音, 本机进入配对手机搜索到蓝牙配对名, 点击即可连接成功。

#### 二. TF卡模式&USB

1. 开机后插入TF卡&USB, 自动进入TF卡&USB播放模式。
2. 拔出TF卡&USB, 音箱自动进入蓝牙模式。

#### 三. Line in 模式

1. 开机后插入Line in线, 自动进入Line in模式。
2. 拔出Line in线, 音箱自动进入蓝牙模式。

#### 四. FM收音模式

1. 开机后, 将随机配的充电线插入DC 5V端口, 充当外置天线, 本机进入蓝牙模式, 短按切换键进入FM模式, 短按“+”键进入自动搜台模式, 搜索完毕按“-”/“+”切换电台。

#### 五. 充电

1. 将USB连接线插入音箱连接5V1A充电器可对音箱内置电池充电。
2. 充电时“充电”指示灯红灯亮, 充满后红灯灭。

#### 六. 功能参数

内置锂电池电压: 3.7V	充电电压: 5V
频率响应: 60HZ-20KHZ	充电电流: 1A
信噪比: ≥75dB	尺寸: 120*80*83(mm)
输出功率: 5W	

#### 七. 包装清单

多媒体音箱 ----1台	USB充电线 ----1条
音频信号线 ----1条	产品说明书 ----1份



## Bluetooth speaker

### User Manual



Thank you for choosing our products. Please read this product manual carefully before use.our company does not bear any responsibility for personal injury or product damage caused by improper use.

#### Bluetooth model

1. Bluetooth version: Bluetooth 4.2, support ios, Android and other devices.
2. long press the power button, into Bluetooth mode, the speaker will issue prompt tone.The machine enters the paired mobile phone and searches for the Bluetooth pairing name. Click to connect successfully.

#### TF Card Mode & USB

1. Insert TF card & USB after power on, and enter TF card & USB play mode automatically.
2. Pull out the TF card & USB and the speaker automatically enters Bluetooth mode.

#### Line in mode

1. Insert the Line in line after power on, and enter Line in mode automatically.
2. Pull out the Line in cable and the speaker automatically enters Bluetooth mode.

#### FM radio mode

1. After booting, insert the random charging cable into the DC 5V port to act as an external antenna.The machine enters the Bluetooth mode, short press the switch button to enter the FM mode, short press the "+" button to enter Automatic search mode, after the search is completed press "-" / "+" to switch radio stations.

#### Charge

1. Insert the USB cable into the speaker. Connect the 5V1A charger to the speaker's internal battery Charging.
2. The red LED lights up when charging, and the red light goes off when it is full.

#### Function parameters

Built-in lithium battery voltage: 3.7V	Charging voltage: 5V
Frequency Response: 60HZ-20KHZ	Charging Current: 1A
Signal to noise ratio: ≥75dB	Size: 120*80*83(mm)
Output power: 5W	

#### Packing list

Multimedia Speaker ---- 1pc	USB Charging Cable ---- 1pc
Audio Cable ---- 1 pc	User Manual ----1 pc

尺寸 : 75\*100mm

## **FCC WARNING**

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

- (1) This device may not cause harmful interference, and
- (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

NOTE 1: Any changes or modifications to this unit not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.